
DUNKS IN HET UMCGDUNKS IN HET UMCG

Woensdagmiddag 24 januari heeft de selectie van Donar een bezoekje  
gebracht aan het Beatrix Kinderziekenhuis in het UMCG. Beneden op het 
plein werd een balletje gegooid. Tips & tricks werden uitgewisseld en er 
hebben zelfs nog kinderen gedunkt!
 
Ook brachten de jongens een bezoekje aan de afdelingen om een praatje 
met de kinderen te maken, tafelvoetbal te spelen en cadeautjes uit te delen.
Het was een bijzonder mooie en indrukwekkende middag. Voor de spelers 
omdat ze zich weer eens echt bewust werden wat voor geluksvogels ze zijn. 
En voor de kinderen omdat ze met wat anders als hun ziekte bezig konden 
zijn. Win win!

Elke laatste woensdag van de maand brengen we jullie graag op de hoogte 
van het laatste nieuws en de ontwikkelingen rondom ons Donar. In deze 
nieuwsbrief nemen we jullie mee in wat er de afgelopen periode is gebeurd 
en werpen we een blik op wat er komen gaat. Word getuige van de diverse 
facetten van onze organisatie. In elke editie komen verschillende kopstukken 
aan het woord. Van de commercie tot de General Manager, van technische 
zaken tot ons team, en van inspirerende interviews met businessclubleden 
tot gepassioneerde gesprekken met fans en vrijwilligers.

Laat je verrassen door boeiende verhalen, updates en exclusieve inzichten  
in de wereld van Donar. Wij hopen dat deze nieuwsbrief jullie verbindt en 
enthousiast maakt voor alles wat er gebeurt binnen onze club

Zo halverwege het seizoen, met nog twee 
wedstrijden te gaan in de nationale  
competitie, is het goed om coach Andrej 
Štimac een paar vragen voor te leggen.  
 
Op de eerste vraag hoe het met de ontwikke-
ling van het team gaat, antwoordt hij als volgt:
“Het team maakt stappen waarover ik tevreden ben. Iedereen 
werkt hard en daardoor komt de vooruitgang onvermijdelijk. 
Enkele kleine (en ongelukkig ook grotere) gezondheidszaken 
zijn hobbels op de weg en we dealen daarmee zo goed als we 
kunnen. In zulke situaties is er een voordeel voor onze jonge 
spelers, die daardoor ook een kans krijgen”.

Op de vraag wat hij verwacht van de cross-border competitie 
met de Belgen geeft Andrej het volgende antwoord:
“Ons doel is te presteren op ons allerbest in de overblijvende 
twee wedstrijden in de reguliere Nederlandse competitie. Het 
is geen geheim dat we de Elite Gold wilden halen, maar ik zie 
het alleen als een consequentie van focussen en hard wer-
ken, elke dag weer. De Belgische competitie is erg competitief 
en er is dus geen sprake van een zwakke tegenstander. Aan 
de andere kant kunnen wij alleen maar streven om beter te 
zijn dan gisteren en daar hebben wij controle over. Als we op 
ons best spelen, ben ik er zeker van, dat we goed genoeg zijn 
om competitief te kunnen zijn”.

De laatste vraag gaat over hoe nu eigenlijk een normale  
werkweek eruit ziet voor het team.
“Onze week bestaat normaal uit de analyse van de vorige 
wedstrijd. Op basis van dat resultaat en kijkend naar de 
volgende tegenstander, wordt het plan gemaakt. In totaal 
zullen we tijdens zo’n zeven tot acht trainingen werken aan 
onze zwakheden, zowel individueel als in de groep, op zowel 
technisch als tactisch gebied. Ook zijn er twee krachtsessies 
in het krachthonk en normaal hebben we twee videobijeen-
komsten en -analyses van onze tegenstander om ons klaar te 
maken voor de volgende wedstrijd”.
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Afgelopen maand heeft onze organisa-
tie enkele belangrijke ontwikkelingen 
doorgemaakt die we graag met jullie 
willen delen. Arjen Wezeman heeft zich 
gemeld om Donar te komen helpen het 
gebied van commercie.

 
Daarnaast zijn we het nieuwe jaar begonnen met een  
nieuwjaarsontbijt bij het Leonardo Hotel. Tijdens dit evene-
ment vierden we een bijzondere mijlpaal: de start van een 
driejarig ambassadeurschap met Leonardo Hotels. Dit bete-
kent dat we de komende jaren nauw zullen samenwerken en 
elkaars belangen zullen ondersteunen. Verder was er tijdens 
het evenement een interessante en informatieve presentatie 
over AI van Artific Intelligence.

Voor in februari hebben wij een tweetal events op de plan-
ning. Op 6 februari organiseren we in samenwerking met  
de Rabobank en Martiniplaza het evenement genaamd 
“Businesswise” in Martiniplaza. Je kan je hier nog voor 
aanmelden.
 
Tot slot zijn we verheugd om te melden dat de eerste editie 
van het Peakz Padel toernooi plaatst gaat vinden in februari.
Een toernooi met een beginners en gevorderde poule. Beide 
poules zijn inmiddels compleet gevuld. We zijn blij met de 
grote belangstelling en kijken uit naar een sportief en gezel-
lig evenement.

We merken dat we groeiende zijn met onze Businessclub en 
verwelkomen deze maand weer drie nieuwe businessclub-
leden. 

COMMERCIE 

KOMENDE EVENTS
6 Februari:   Businesswise in samenwerking 

met de Rabobank en Martiniplaza
27 Februari:  Peakz Padel toernooi
20 maart: BBC-toernooi 

COMMERCIE 
WIE BEN JE EN WAT VOOR  
BEDRIJF HEB JE?
Mijn naam is Arnold Kremer,  
oprichter en mede-eigenaar van 
HR24 HR-bemiddeling & Advies.  
Wij zijn gevestigd in Groningen 
en helpen MKB-directeuren in 
Noord-Nederland om een geweldige 
werkgever te zijn voor hun  
medewerkers.

Door HR-processen te optimaliseren 
creëren we een werkomgeving waarin medewerkers met veel plezier  
kunnen groeien in hun vak. Wij geloven dat goed personeelsbeleid de 
basis is voor een succesvolle organisatie.

Naast de ondersteuning voor MKB organisaties helpen we ook grote 
organisatie bij de optimale bezetting op de HRM-afdeling. Met name 
onderwijs, overheid, zorg en grote industrie voorzien wij van tijdelijke en 
vaste HR-professionals voor hun organisatie. Je moet dan denken aan 
vacatures voor recruiters, salarisadministrateurs, verzuimspecialisten, 
P&O medewerkers, HR-adviseurs en -managers.  

WAT BETEKENT DONAR VOOR JOU?
In mijn jeugd zag ik Michael Jordan op tv in de NBA spelen. Hierdoor raakte 
ik geïnteresseerd in basketbal. Ik heb het altijd een fantastisch spelletje 
gevonden en vindt het geweldig dat we nog steeds een professionele club 
in Groningen hebben. De trouwe aanhang en het team van vrijwilligers 
geven aan dat veel mensen dit met mij delen. Donar is een belangrijk 
onderdeel van de Groninger gemeenschap. Daar mogen we trots op zijn.

WAT HEEFT DE BUSINESSCLUB BIJGEDRAGEN AAN JE BEDRIJF?
Onze kennismaking met de businessclub was dankzij het Donar Startup- 
assist programma. Hierdoor kregen we de kans om als kleine starters mee 
te draaien met de activiteiten van de BBC. In die periode hebben we veel 
geleerd en contacten gelegd met bedrijven waar we nog steeds succes-
vol mee samenwerken.

Tegenwoordig is HR24 regulier lid van de BBC. Nog steeds nemen we met 
veel plezier deel aan de activiteiten. Ook brengen we nu regelmatig andere 
bedrijven mee naar een wedstrijd.

Een hoogtepunt van afgelopen seizoen was HR24 als wedstrijdsponsor. Ik 
vond het heel tof om collega’s en relaties uit te nodigen voor een avondje 
Donar met ons logo overal in de schijnwerpers. Het was een fantastische 
beleving voor ons en onze gasten.

WAT ZOU JIJ GRAAG NOG WILLEN TOEVOEGEN AAN DE BUSINESSCLUB?
Ik denk dat we elkaar als BBC-leden veel te bieden hebben. Ik vind de 
bedrijfsbezoeken bijvoorbeeld altijd interessant. Een kijkje in de keuken 
van collega ondernemers levert altijd nieuwe inzichten op. Ook door het 
organiseren van workshops, lezingen of masterclasses kunnen leden van 
de BBC hun expertise delen en anderen inspireren. Zo helpen we elkaar 
weer een stapje verder. 

BBC LID AAN HET WOORD 
HR24 HR-BEMIDDELING & ADVIES

NIEUWE  
SPONSOREN

• Reclame & Borduurstudio AN
•  Damstra Service &  

Onderhoud Groningen
• CGI Nederland BV 

NIEUWE 
SPONSOREN

NIEUWE AMBASSADEUR NIEUWE BBC LEDEN

DOOR COMMERCIEEL MANAGER DAAN LÖWIK



WIE BEN JE?
Ik ben Arjen Wezeman, 39 jaar oud en 
woonachtig in Harkstede. Ik heb een 
vriendin (Tineke) en 3 kinderen,   
Jordy (14 jaar), Romy (12 jaar) en Elin (11 
maanden). In mijn vrije tijd mag ik graag 
sporten (tennis en golf), voetbal kijken 
op tv en bij mijn zoon. Verder ga ik graag 
weekendjes weg en uit eten en vind ik 
het leuk om te poolen en darten met 
vrienden. 

HOE BEN JE BIJ DONAR TERECHT GEKOMEN?
Ik ben met Donar in contact gekomen via Jaap Kruizenga. 
Jaap is een van de investeerders en vertelde mij dat Donar  
iemand zocht om het commerciële team te ondersteunen. 
Na een aantal gesprekken met verschillende mensen binnen 
Donar, die erg gepassioneerd over de club spraken, ben ik 
enthousiast geworden om ook te proberen mijn steentje bij 
de dragen.

WAT ZOU JE GRAAG WILLEN TOEVOEGEN BINNEN DONAR?
Het lijkt mij een leuke uitdaging om mee te helpen om de 
naamsbekendheid van Donar nog verder uit te bouwen en 
eraan bij te dragen om de club financieel gezond te houden, 
door een prettige relatie te onderhouden met bestaande 
sponsoren en daarnaast nieuwe sponsoren aan Donar 
proberen te binden.

WAT HEB JE IN HET VERLEDEN GEDAAN?
Na het afronden van de HAVO ben ik gaan studeren in  
Groningen (Academie Lichamelijke Opvoeding). Ondanks het 
plan om gymleraar te worden ben ik in 2006 in de uitzend-
branche beland. Nadat ik 10 jaar in loondienst bij een tweetal 
uitzendbureaus heb gewerkt, ben ik in 2016 samen met mijn 
broertje en een oud-collega een uitzendbureau begonnen. 
Wij specialiseerden ons in de sectoren bouw en techniek en 
hebben een aantal ontzettend leuke en succesvolle jaren 
gehad. In 2022 hebben wij het bedrijf verkocht aan een gro-
te Belgische uitzendonderneming en heb ik samen met mijn 
broertje een BV opgericht waarin wij woningen en bedrijfs-
ruimtes verhuren en ons bezig houden met het verstrekken 
van (vastgoed)financieringen. Dit doen wij momenteel nog 
steeds, maar vergt slechts een fractie van mijn beschikbare 
tijd. Hierdoor heb ik voldoende ruimte in de agenda om de 
komende tijd voor Donar aan de slag te gaan.

COMMERCIE COMMERCIE 
VANAF 1 FEBRUARI KOMT ARJEN WEZEMAN  
HET COMMERCIELE TEAM VERSTERKEN.

BNXT CROSSBORDER.  
HOE ZAT HET OOK ALWEER?
De BNXT-competitie is opgedeeld in twee helften. Het eerste 
gedeelte is de domestic fase (alle Nederlandse teams tegen 
elkaar) en de cross-border fase, waarbij er gespeeld gaat 
worden tegen de Belgische teams. De eerste 5 Nederlandse 
en Belgische teams spelen Elite Gold. De overige Nederland-
se en Belgische teams spelen Elite Silver. Donar heeft zich 
afgelopen weekend geplaatst voor de Elite Gold! Kijk voor het 
actuele speelschema op donar.nl

Een van de managers van Donar is  
Yannick Kemerink. Velen zullen hem 
alleen kennen als de man die achter de 
balie staat bij de wedstrijden, maar hij 
doet natuurlijk veel meer. Hier volgt zijn 
verhaal.

De officiële naam voor mijn functie is  
Office Manager, in de praktijk is dit bij 
Donar een erg brede baan met een grote 
verscheidenheid aan taken. Aan het 
begin van het seizoen ben ik vooral veel 
bezig met de spelers die binnen komen. Ik 
moet ervoor zorgen dat de huizen waarin 
zij gaan wonen vernieuwd, schoon en 
klaar zijn waardoor zij er zonder proble-
men in kunnen trekken. Naast een huis 
dien ik er voor te zorgen dat de spelers een auto toegewezen krijgen. Daar-
naast moeten er voor de spelers allerlei praktische zaken geregeld worden 
zoals een kledingpakket, de inschrijving bij de gemeente, het aanvragen 
van een zorg verzekering, betaalrekening, verblijf/werkvergunning etc. 
 
Daarnaast ben ik samen met mijn collega Kim Knollema verantwoordelijk 
voor de ticketverkoop en de seizoenkaarten. Samen met een aantal trouwe 
hardwerkende vrijwilligers zorgen wij ervoor dat dit proces elk jaar weer  
zo soepel mogelijk verloopt vanaf verlenging tot uitgifte van de seizoen-
kaarten en de verkoop van de losse tickets.

Zodra het seizoen eenmaal op gang is gekomen ben ik veel bezig met de 
zaken die rondom de wedstrijden in orde moeten worden gemaakt. Op de 
wedstrijddag zelf is het vaak erg hectisch en kan er van alles tussendoor 
komen. Ook de dag voor en na de wedstrijd moeten er veel zaken voor-
bereid of afgerond worden. De laatste anderhalf uur voorafgaand aan de 
wedstrijd sta ik bij de infobalie om kaarten uit te geven en mensen met 
vragen van een antwoord te voorzien.

Doordeweeks heb ik een grote verscheidenheid aan taken, eigenlijk is dit te 
veel om op te noemen en ben ik niet langer dan een half uur met hetzelfde 
bezig. Denk hierbij aan het bijhouden en verwerken van verschillende mail-
boxen of de gehele back office van Commercie. Ook komt er op een normale 
dag vaak van alles tussendoor wat aan het begin van de dag onvoorzien of 
niet gepland is. Daarnaast ben ik een aanspreek punt voor de spelers; zij 
kunnen met al hun vragen bij mij terecht. Per geval kijk ik dan wat er gere-
geld moet worden of dat ik de spelers van de juiste informatie kan voorzien.

Afgelopen zomer is natuurlijk voor iedereen die Donar een warm hart 
toedraagt een hectische periode geweest. Toen eenmaal duidelijk was dat 
de club een doorstart ging maken zijn er veel nieuwe taken bijgekomen die 
voorheen verdeeld waren over de voormalige bestuursleden. Hierdoor heb-
ben wij als personeel zijnde een hoop nieuwe dingen geleerd waar wij nog 
niet eerder mee te maken hebben gehad of ervaring mee hadden. Achteraf 
ben ik blij dat wij deze zware en uitputtende periode door zijn gekomen, 
dit heeft vooral in de begin periode aardig wat nachtrust gekost. Na mijn 
mening zijn we er nog niet helemaal maar gaan we als organisatie en club 
zijnde zeker de goede kant op!

OFFICE MANAGER  
YANNICK KEMERINK


